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016/24 - Havnestyret 

Vedtak:  
Havnefogdens innstilling ble vedtatt med følgende unntak for Sommertelt 2024, BraBy 25/25 
og Next Wave: Det ble fremmet et alternativt forslag med redusert tilskudd til Next Wave fra 
omsøkte 60.000,- til 30.000,-  Forslaget ble stemt ned med 6 stemmer mot og 1 stemme for.  
 
Tilskudd ble vedtatt som beskrevet under. 

Nr. Søker Søkt om  Innvilget 

1 Viti – Havnefestdag 15. juni. 50 000 50 000 

2 Den norske Matfestivalen 2024 50 000 50 000 

3 Sommerteltet 2024 100 000 0 

4 Den indre Sjømannsmisjon – Seamans Mission 2024   30 000 30 000 

5 Bra By 25/25  50 000 0 

6 Brosundet brenner 2025 50 000 50 000 

7 Bytorsken 2024 (etterskuddsvis) 50 000 50 000 

8 The Next Wave 2024 60 000 0 

9 Ålesund byfyrverkeri (etterskuddsvis) 100 000 50 000 

 
Behandling: 

 
Votering: 



Havnefogdens innstilling enstemmig vedtatt med unntak av Sommertelt 2024, BraBy 25/25 
og Next Wave. Det ble fremmet et alternativt forslag med redusert tilskudd til Next Wave fra 
omsøkte 60.000,- til 30.000,-  Forslaget ble stemt ned med 6 stemmer mot og 1 stemme for.  
  

 
Havnefogdens innstilling: 
 Havnestyret vedtar å gi støtte til et utvalg av saker. 

 
 
Saksopplysninger: 
ÅRH mottar hvert år flere søknader om støtte til ulike formål. På bakgrunn av dette, så 
vedtok havnestyret i sak 033/21 retningslinjer for behandling av slike søknader. ÅRH har 
erfart at arrangementer av ulike slag kan være med å bidra til økt aktivitet i havna, til bedret 
kunnskap om havnerelaterte spørsmål og til fokus på temaer som er viktige for den 
langsiktige utviklingen av sjøtransporten. Det er stor variasjon på innholdet i søknadene som 
ÅRH mottar. At havnestyrets retningslinjer er publisert er nyttig for i størst mulig grad å få 
enhetlige fremstillinger av arrangementene, og hvordan disse kan bidra til ønsket 
måloppnåelse. Det vil også være av nytte for havnestyret, å gjennomføre en samlet 
behandling av alle søknader innenfor hvert år, slik at en har anledning til å prioritere, dersom 
antallet søknader skulle være høyt.  

Vurderinger: 
ÅRH har mottatt følgende søknader: 

  

Ole Christian Fiskaa 
havnefogd 

 
 
 


